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Γιατί δεν μένουμε στην φρικαλέα πράξη του 
αποκεφαλισμού ενός Αγίου
Ορθοδοξία και Ορθοπραξία / Ορθόδοξη πίστη

Σαν πολύτιμο μύρο που ευωδίασε την 

οικουμένη χύθηκε το Άγιο αίμα του Τιμίου Προδρόμου και Βαπτιστού του Κυρίου 
μας Αγίου Ιωάννου.
Το αίμα αυτό το οποίο δεν φτιάχτηκε από την ηδονική πολυφαγία ή την φιλόπαθη 
ραθυμία.
Αίμα άγιο, αγνό. Αίμα που γεννήθηκε μέσα στην νηστεία, την προσευχή, την σιωπή, 
την άσκηση.
Αίμα γεμάτο παρρησία προς τον Θεό. Αίμα αθώου. Γι’αυτό και εορτάζουμε σήμερα.
Γιατί δεν μένουμε στην φρικαλέα πράξη του αποκεφαλισμού ενός Προφήτου και 
Δικαίου, αλλά βλέπουμε τον στολισμό της Εκκλησίας του Χριστού με έναν Μέγα 
Άγιο, Μέγα Άνθρωπο. Ο Άγιος Ιωάννης, ο επίγειος άγγελος, ο πρώτος των 
ασκητών, ο διδάσκαλος της ερήμου, ο ασυμβίβαστος Πρόδρομος του Λόγου 
αναφωνεί σήμερα και πάντοτε: “Μετανοείτε, ήγγικεν η Βασιλεία των Ουρανών”.
Φωνή μέσα στις ερήμους των καρδιών μας.
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Φωνή Οσίου, Μάρτυρος, Προφήτου.
Διότι χωρίς μετάνοια δεν θα αποκτήσουμε ποτέ το βίωμα της Εκκλησίας. Ότι 
είμαστε μέσα στην Εκκλησία, ότι είμαστε Εκκλησία. Μέλη στο ίδιο Σώμα. Αδέλφια. 
Γιοι και θυγατέρες του ίδιου Πατέρα. Αίμα από το αίμα Του.

Άγιε του Θεού, πρέσβευε υπέρ ημών.
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